
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 343
van KATHLEEN KREKELS
datum: 25 mei 2022

aan BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

Bijtincidenten met honden  -  Beleidsmatige gevolgen

Naar aanleiding van recente bijtincidenten met honden op verschillende plaatsen in 
Vlaanderen, graag de volgende vragen.

1. Welke gemeenten hebben een verbod op of bijkomende regelgeving met betrekking 
tot specifieke hondenrassen? Over welke rassen en eventuele regelgeving gaat het? 
Op welke manier wordt dit gehandhaafd?

2. Bij hoeveel bijtincidenten werd de voorbije 5 jaar de dienst Dierenwelzijn 
ingeschakeld? 

a) Wat waren de bevindingen?

b) Over welke rassen ging het?

c) Wordt ook de mate van ernst daarbij geregistreerd?

d) Welke gevolgen voor hond en eigenaar werden daaraan gekoppeld?

3. Werden er beleidsmatige gevolgen gekoppeld aan zulke incidenten? Hoe zal de 
minister dat verder opvolgen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Bart Somers (343), Ben Weyts (577).



BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 343 van 25 mei 2022
van KATHLEEN KREKELS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door de heer Ben Weyts, Vlaams 
minister van Onderwijs, Sport, Dierenwelzijn en Vlaamse Rand.


